
Zápis ze 3. jednání rady školy při ZŠ, ZUŠ a MŠ Frýdlant 

konaného dne 12. 10. 2021 

Přítomní členové: Mgr. Anna Chvojková, PhDr. Květa Kutílková, Mgr. Marcela Krýchová, 

Bc. Hana Roušarová, Bc. Markéta Nováková, Andrea Kaplanová, David Šárka, DiS., Mgr. Jana 

Močárková, Ing. Petr Stodola 

Hosté: Mgr. Bc. Petr Kozlovský, ředitel školy 

Program: 

1. Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2020/2021 

2. Různé 
 
Předsedkyně školské rady Mgr. Jana Močárková přivítala přítomné členy, seznámila je 
s programem a organizačními náležitostmi jednání a předala slovo panu řediteli Mgr. Bc. Petru 
Kozlovskému. 

 
1. Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2020/2021 

Pan ředitel seznámil členy školské rady s obsahem zprávy a tedy činností školy za 

uplynulý školní rok 2020/2021. Vedle základních a povinných náležitostí zprávy dále 

blíže informoval: 

 z důvodu pandemie onemocnění Covid-19 nemohly být uskutečněny mnohé 

aktivity (např. v rámci programů výchovné prevence; zahraniční spolupráce); 

 zdůraznil činnost školní družiny v období pandemie, díky níž byla zabezpečena 

péče o děti rodičů vybraných profesí; 

 poděkoval pracovníkům školy, že se i v období pandemie účastnili vzdělávacích 

programů; 

 úspěchy žáků v matematických a recitačních soutěžích; 

 prezentace školy nově i na Facebooku, příspěvky na Youtube. 

 

Rada školy schvaluje „Výroční zprávu o činnosti školy za rok 2020/2021“ 

Pro: 9  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 
2. Různé 

 informace k pokračujícím stavebním úpravám v jídelně na pracovišti ZŠ Bělíkova a 
s tím související vytížeností Školní jídelny Frýdlant v ulici Školní; 

 informace k programu zaměřenému na doučování žáků po distanční výuce, za 
finanční podpory MŠMT, doučování probíhá individuálně nebo ve skupinách; 

 pozvání na akce: Memoriál Jana Mráze (5. – 6. 11. 2021; Drakiáda (24. 10. 2021) a 
veletrh vzdělávání EDUCA. 

 

Další jednání školské rady proběhne v březnu 2022. 

 
Zapsala: Markéta Nováková 
Ověřila: Mgr. Jana Močárková 

Frýdlant: 13. 10. 2021 


